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»دنیای هوادار « از وضعیت متزلزل نمایندگان ایران در لیگ قهرمانان آسیا می گوید؛ 

بر بـــــــــاد رفته!



پرونده  بررسی  پزشکی  نظام  سازمان  کل  رئیس 
فوت در بیمارستان ها را پرونده های کاملا تخصصی 
بیمارستان  در  ماهه   ۶ نوزاد  فوت  درباره  و  دانست 
مفید کودکان گفت: باید با هرکسی که قصور، تاخیر 
و کوتاهی داشته است برخورد شود. هیچ کسی در 
هیچ مقامی نمی خواهد از قصور دفاع کند. »محمد 
آموزشی  رویداد  دومین  حاشیه  در  رئیس زاده« 
رازی  همایش های  سالن  در  پزشکی  نظام  سازمان 
درباره فوت یک نوزاد ۶ ماهه در بیمارستان مفید در 
جمع خبرنگاران بیان کرد: نکته بسیار مهم این است 
که در برخورد با این پرونده ها باید کاملا خردورزی 
رعایت شود. شکل برخورد با همکاران ما در مراحل 
اولیه و بازپرسی قابل دفاع نیست و جای گلایه مندی 

بسیاری دارد. رئیس زاده افزود: هر فوتی به ویژه فوت 
یک نوزاد برای ما و جامعه پزشکی بسیار تأثربرانگیز 
است و ما بیش از هر کسی از این موضوع ناراحت 
اگر  داد:  ادامه  وی  دارد.  تأسف  جای  و  می شویم 
انجام شده و تأخیری در حضور فردی که  قصوری 
باید در مکانی بوده رخ داده، قابل قبول نیست و باید 
مانند همه پرونده های پزشکی در مراجع تخصصی 
رسیدگی شود و هیچ فردی در هیچ مقامی از قصور 
دفاع نخواهد کرد. وی اضافه کرد: بیمارستان مفید 
و  است  اثرگذاری  و  شلوغ  بیمارستان های  از  یکی 
بیش  روزانه  و  می دهد  ارائه  زیادی  بسیار  خدمات 
وجود  بیمارستان  این  به  مراجعه کننده  نفر  هزار  از 
دارد و این همه مراجعه کودکان و نوزادان که کار 
رئیس  است.  بزرگسالان  مراجعه  از  بسیار مشکل تر 
کل سازمان نظام پزشکی گفت: همکاران ما اعضای 
کادر  و  تخصصی  کادر  پرستاران،  علمی،  هیئت 
به  عشق  و  علاقه  با  مجاهدانه  شبانه روز  مدیریتی 
می دهند  انجام  خدمت  خاک  و  آب  این  بچه های 
اینکه به دلیل فوت یک نوزاد که جای بسیار تأسف 
دارد، بدترین برخورد ممکن با همکاران ما در مرحله 
جامعه  خاطر  آرزدگی  باعث  شود،  انجام  بازپرسی 
پزشکی شده است البته این روال معمول در دستگاه 
تعامل  همیشه  ما  داد:  ادامه  وی  نیست.  قضایی 
بسیار خوبی در دستگاه قضایی به ویژه در دوره اخیر 

با قضات  بسیار خوب  تعامل  و همچنین  داشتیم 
بود  لازم  که  هم  وقت  هر  داشتیم.  دادستان ها  و 
همکاری لازم را با هم داشتیم. اما این کج سلیقگی 
که در این مورد اعمال شده باعث جریحه دار شدن 
همکاران ما شده است به ویژه در این شرایط دشوار 
که بیش از هر چیز نیاز به تزریق روحیه امید و نشاط 
به جامعه پزشکی برای ارایه خدمات در شرایط دشوار 
داریم. وی ادامه داد: این برخورد موجب گلایه مندی 
ما شده و انتظار داریم دوستان در قوه قضاییه تلاش 
کنند که چنین برخوردهایی صورت نگیرد. وی اضافه 
کرد: این به معنای این نیست که با قصور برخورد 
و  تخصصی  کمیته های  در  جدیت  با  بلکه  نشود 
پزشکی قانونی و نظام پزشکی این پرونده ها بررسی 
می شود و عمدتا تمایل به نفع بیمار است تا کادر 
مرحله  در  پرونده  کرد:  تصریح  زاده  رئیس  پزشکی. 
اولیه به پزشکی قانونی ارجاع شده اما قبل از بررسی 
تأمل  انجام شده که جای  برخوردها  این  تخصصی 
دارد. با توجه به شرایط بهداشت و درمان کشور ما 
این طور برخوردها می تواند خطرناک و تحریک آمیز 
باشد و چرخه خدمت به مردم را دچار وقفه کند. وی 
تصریح کرد: باید مسئولان دقت و هوشمندی کافی 
را داشته باشند و مطالبات کادر درمان را به موقع 
پرداخت کرده و مایه آسودگی خاطر آن  ها را فراهم 
ارائه  شلوغ  بیمارستان  یک  در  که  پرستاری  کنند. 
خدمت می کند حقش این نیست که پرداخت های 
آنان با تأخیر پرداخت شود و معوقات انباشته شود. 
سازمان برنامه و بودجه و دولت باید کمک کنند تا 
در  ما  دوستان  تا  پرداخت شود  موقع  به  مطالبات 

شرایط دشوار با طیب خاطر خدمات را ارائه دهند. 

»رئیس کل سازمان نظام پزشکی« تأکید کرد: 

هیــچ مقامی به دنبال دفاع از قصور نیســت 
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اقتصاد کلان

از نگاه مرکز پژوهش  های مجلس؛ 
۱۰ نقطه قوت لایحه بودجه 1403 

چیست؟ 
مرکز پژوهش های مجلس شورای اسلامی در گزارشی از 
۱۰ مزیت لایحه بودجه سال ۱۴۰۳ نسبت به بودجه های 
سالیان قبل خبر داد. به گزارش »دنیای هوادار«، مرکز 
تقدیم  از  پس  اسلامی  شورای  مجلس  پژوهش های 
مجلس  به  دولت  سوی  از   ۱۴۰۳ سال  بودجه  لایحه 
شورای اسلامی، نخستین گزارش در خصوص ارزیابی 

لایحه بودجه سال آینده را تدوین و منتشر کرد. 
بودجه  لایحه  قوت  نقاط  مهم ترین  گزارش،  این  در 

۱۴۰۳ به شرح زیر اعلام شده است: 
- برآورد دقیق تر ارقام منابع عمومی نسبت به بودجه 

سنوات گذشته 
و  اسمی  عملیاتی  تراز  کسری  توجه  قابل  کاهش   -

حقیقی نسبت به سال های گذشته 
- کاهش تبصره های غیر بودجه ای در راستای اجرای 

آیین نامه داخلی مجلس و اصلاح ساختار بودجه 
- پیش بینی احکام لازم جهت پیشگیری از فرار مالیاتی

- پیشنهاد افزایش یک واحد درصد مالیات بر ارزش 
طرح های  تکمیل  به  آن  منابع  اختصاص  و  افزوده 

تملک دارایی های سرمایه ای 
منابع  تومان  میلیارد  هزار   ۳۱ اختصاص   -

قابل برنامه ریزی در حوزه اشتغال و رشد اقتصادی 
- اختصاص ۴۰ درصد از منابع حاصل از صادرات نفت 
و خالص صادرات گاز به صندوق توسعه ملی علیرغم 

محدودیت های منابع 
- استفاده از سازوکار اوراق درون سالی جهت مدیریت 
جریان نقدی و تسریع در پیشبرد طرح های عمرانی در 

ماه های ابتدایی سال 
دولت  به  اجازه  با  خارجی  مالی  تأمین  تسهیل   -
خدمات  صادرکنندگان  به  ارائه ضمانت نامه  به منظور 

فنی و مهندسی 
- مجوز تأدیه بدهی های ناشی از اجرای طرح های تملک 
دارایی های سرمایه ای با واگذاری اموال غیرمنقول در 
سقف بودجه که مشروط به تسویه مطالبات پیمانکاران 
در  بزرگی  گام  مزایده،  سازوکار  با  خصوصی  بخش 

راستای پیشبرد طرح های عمرانی است.

»انسیه خزعلی« مطرح کرد: 
زنان، در خط مقدم رسانه  

معاون امور بانوان و خانواده رئیس جمهور گفت: امروز 
و  است  رسانه  تهاجم دشمنان،  با  مقابله  خط مقدم 

خانم ها در خط مقدم این رسانه هستند. 
به گزارش »دنیای هودار«، »انسیه خزعلی« در جریان 
دیدار صمیمانه با دانشجویان دانشگاه امام صادق)ع( 
رژیم  به  بود  ضربه ای  هم،  الاقصی،  طوفان  افزود: 
مظلومیت  دنیا  مردم  شد  باعث  هم  و  صهیونیستی 

فلسطین و به ویژه زنان و کودکان غزه را بشناسند. 
وی یادآورشد: رژیم صهیونیستی، به این مقدار از کشت 
و کشتار هم بسنده نخواهد کرد و نقشه از نیل تا فراتش 
را اگر موفق بشود، ادامه خواهد داد و البته حتما با 
مقاومت مردم موفق نخواهد شد و با ایستادگی مردمی 
قطعا  مسئله،  این  در  دنیا  سراسر  در  شدند  بیدار  که 
شکست خواهد خورد. معاون رئیس جمهور در امور زنان 
و خانواده افزود: مردم، از طریق رسانه ها ماهیت پلید 
رژیم صهیونیستی را شناختند، بنابراین ما در خط مقدم 
از سلاح  این حمله و این هجوم رسانه ای می توانیم 
دشمن علیه دشمن استفاده کنیم و این یکی از وظایف 
مهمی است که بانوان بر عهده دارند. خزعلی، خطاب 
به دانشجویان پردیس خواهران دانشگاه امام صادق)ع( 
گفت: شاید در زمان جنگ تحمیلی از حسرت های ما 
این بود که چرا نمی توانیم مثل آقایان بجنگیم و در 
خط مقدم باشیم و اگر به جبهه می رفتیم در نهایت 
اما  ما می شد؛  پرستاری نصیب  و  پشتیبانی  کارهای 
امروز خط مقدم رسانه است، و خانم ها در صف اول 

خط مقدم هستند.

وقتی معادلات اقتصادی منضبط و شفاف نیست؛ 

توسعه نامتوازنِ کشور ثروتمند! 
آنچه که امروزه از مفهوم 
قرار  توجه  مورد  توسعه 
گرفته است، آن است که باید به توسعه نگاه همه جانبه 
و  اقتصادی، سیاسی  ابعاد  و همگی  داشت  متوازن  و 

اجتماعی آن را مدنظر قرار داد. 
کدام  که هر  مثلثی می شوند  این  ها سه ضلع  درواقع، 
بدون دیگری هیچ مفهومی ندارد، در حقیقت چون انسان 
حقیقتی  دارای  است،  توسعه  محوری  عامل  به  عنوان 
توانایی  های  و  نیازها  و  بعدی است و خواسته ها  چند 
نه  بود  خواهد  بعدی  چند  نیز  توسعه  دارد،  بی  شماری 
نگریسته  اقتصادی  توسعۀ  به  فقط  یک سونگرانه  آنکه 
شود. پس توسعۀ متوازن به معنی اینکه در امر توسعه 
سیاسی  اقتصادی،  ابعاد  باید  جامعه  یک  پیشرفت  و 
توسعۀ  آن،  مقابل  در  و  گیرد؛  قرار  مدنظر  اجتماعی  و 
غیرمتوازن است که به معنای ترویج یکی از این ابعاد 
سه  گانه و یا ارزش  دهی بیش از اندازه به یکی از این سه 
بعد بدون توجه به ابعاد دیگر است. شوربختانه به  رغم 
شرایط متنوع ما از نظر اقلیمی، جغرافیایی و آب و هوایی، 
بی توجهی به خصلت ها و توانمندی های خاص و متمایز 
هر منطقه باعث دست  نیافتن به توسعۀ متوازن و عدم 
شده  کشور  مختلف  مناطق  ظرفیت های  از  بهره گیری 
است. بر اساس مطالعات انجام  شده، وجود نابرابری بین 
استان های کشور بخصوص در مقایسه با پایتخت کاملًا 
مشهود است. موضوع مشارکت استان ها در امور اجرایی 

و تدوین برنامه توسعه ای کشور حائز اهمیت است. 
پیشین  برنامه های  اجرای  و  تهیه  که  است  این  سؤال 
تا چه اندازه در توسعه استان ها و کاهش نابرابری های 
منطقه ای مؤثر بوده و چرا با وجود یک دولت مرکزی که 
نسبت به توسعۀ تمام مناطق کشور تعهد دارد، در عمل 
کارکردهای متفاوتی را در نواحی مختلف کشور شاهدیم 
بحران  و تشدید  نابرابری منطقه ای  افزایش  که موجب 
آمایش شده است؟ بی  شک بزرگترین نقطه  ضعف توسعه 
در كشور نامتوازن  بودن آن است که بحران های اجتماعی 
و فرهنگی می آفریند. متأسفانه یکی از مشکلات ما این 
اقتصادی شفاف و منضبط نیست.  است که تعاملات 
همچنین عدم خصوصی  سازی، واقعی  نشدن قیمت ها و 
برخی موارد دیگر نقاط ضعف و آسیب هایی بوده اند که 
باید به گونۀ دیگری در مورد آن عمل می  شد. ۴۲سال از 
)در هر  انجام شده  زیادی هم  انقلاب گذشته، کارهای 
شهر و روستا جاده احداث شده، آب، برق، گاز، تلفن و 

اينترنت رفته( ولی امروز جوانان ما مشكل اشتغال دارند. 
مسائلی كه به آن توجه نمی  شود رشد اقتصادی، افزايش 
سطح درآمد خانوار، افزايش قدرت خريد مردم، كاهش 
تورم و ايجاد اشتغال از جمله مباحث بسيار مهمی  اند كه 
معمولًا در برنامه  های پنج  ساله و بودجه گنجانده می  شود، 
ولی به جای عملیاتی  شدن به  فراموشی سپرده می  شود.

تنها  ولی  است  ضروری  و  مهم  امری  بودجه  مبحث   
كه  اقتصادی  و مشکل  مردم  اساسی  بودجه مشكل  با 
نمی  توانيم  می  شود؟  حل  شده،  حاكم  مردم  زندگی  بر 
دربارۀ اين موضوعات مهم بی  تفاوت باشيم، بايد فكری 
برای حل مشكلات بشود. نتيجۀ این بی  تفاوتی  ها برای 
مردم چه بوده است؟ رشد اقتصادی منفی و نرخ رشد 
سرمايه  گذاری و بهره  وری پايين و افزايش بيكاری است.

 آيا می  توانيم اين روند غیرمنطقی را ادامه دهيم؟ اثر 
اين همه مصرف در كجاست؟ بهره  وری نيروی انسانی 
و بهره  وری كل پايين است. اين سؤال پيش می  آيد كه 
اثربخشی اين همه مصرف كجاست؟ چرا باری از دوش 

از  درصدی   ۵۰ تا   ۴۰ تورم  است؟  نشده  برداشته  مردم 
كجا می  آيد؟ 

بنابراین توسعۀ نامتوازن مشکلات زیادی را برای مردم 
ايجاد كرده است. صنايع زیادی را به بعضی از استان  ها 
برده  اند كه موجب افزايش آلايندگی در آن شهرها شده 
و از سوی ديگر، شهرستان  های حاشيۀ همان استان  ها 
نامتوازن  توسعۀ  به  عبارت  ديگر،  بسيار ضعيف هستند. 
اتفاق افتاد كه پیامدهای زیادی از جمله مهاجرت را در 

پي داشته است. 
مهاجرت،  جمعيت،  برای  کلان  شاخص  های  ارتقاء  با 
شهرها، روستاها، صنايع، كشاورزی و... باید برنامه داشت 
تا با اجرای برنامه  های درست ضمن دستیابی به توسعه، 
رشد اقتصادی و درآمد مردم افزايش يابد. امروز هر جا 
می  رويم با مشکلات اقتصادی روبه  رو هستيم، روز به روز 
درحالی  كه  مردم ضعيف  تر می  شود،  اقتصادی  وضعيت 
ما نه  تنها كشور فقيری نيستيم كه يك كشور ثروتمند 

هستيم، و بايد درست هزينه كنيم.

سارا نصرتی

نقل قول
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محیط  زیست

جامعه
سلامت  حوزۀ  در  کشور  موفق  سرمایه  گذاری 
سرطانِ  ضدِ  داروی  از  رونمایی  مراسم  در  رئیس  جمهور-  دانش  بنیان  اقتصاد  و  فناوری  علمی،  -معاون  فیروزآبادی«  دهقان  »روح  الله 
ابعاد مختلف طی۴۰ سال گذشته موفق بوده است. تولید این  سیکلوفسفاماید تزریقی گفت: سرمایه  گذاری بخش سلامت کشور در 
شماره 1448 -  شنبه  18 آذر 1402محصول برای کشور ما که در شرایط تحریمی به دنبال استقلال و دسترسی به فناوی خاص است یک فرصت محسوب می شود.

تشدید  با  هم  زمان 
تهران،  هوای  آلودگی 
گشت و پایش ویژه شبانه محیط زیست استان تهران 
به منظور کنترل منابع آلوده کننده هوا، با حضور مدیرکل 
حفاظت محیط زیست استان تهران از واحدهای دارای 
ظرفیت آلودگی و کانون های آلاینده جنوب تهران، منطقه 
ری  حاشیه های شهرستان  و  باقرشهر  کهریزک،  خلازیر، 

انجام شد.
»علیرضا مزینانی« در حاشیۀ این گشت و پایش شبانه با 
اشاره به اینکه منابع ثابت آلودگی هوا در حدود ۴۱ درصد 
در آلودگی هوای تهران نقش دارند و از این میان حدود 
۱۰ درصد مربوط به واحد های پالایشگاهی و نیروگاهی 
و  بوده  آلودگی  رفع  به  ملزم  واحدها  این  افزود:  است، 
اقدامات حقوقی و قانونی درخصوص رفع آلودگی برخی 
انجام  تهران  نفت  پالایشگاه  همچون  واحدها  این  از 
شده و در حال پیگیری است.وی در خصوص پالایشگاه 
نفت تهران با بیان اینکه گازهای فلر خروجی های این 
پالایشگاه، آلاینده بوده و راه حل آن بازیابی این گازها و 
برگشت آن به فرآیندهای بهره برداری از این گازهاست، 
و  سوخت  انتقال  خودروهای  این  بر  علاوه  کرد:  بیان 
وابسته  مجموعه های  و  پالایشگاه  به  که  کامیون هایی 
به پالایشگاه در شهرک انرژی تردد دارند عموما فرسوده 
و آلاینده بوده و سهم به سزایی در افزایش آلودگی این 
منطقه دارند.مزینانی در ادامه با اشاره به اینکه در گشت 
در  اخیر  شب  چند  در  شده  انجام  شبانه  پایش های  و 
حدود ۸۰ مورد پسماندسوزی و ضایعات سوزی در اطراف 
تهران بخصوص جنوب تهران، کهریزک، باقرشهر و حاشیه 
این  مجموعه  گفت:  شد،  مشاهده  ری  شهرستان  های 
آلودگی ها در این منطقه باعث افزایش معنادار شاخص 

آلودگی هوا بویژه ذرات معلق با قطر کمتر از ۲.۵ میکرون 
شده به صورتی که هم اکنون در ایستگاه باقر شهر عدد 

آلودگی روی ۱۹۲ قرار دارد.
مدیرکل حفاظت محیط زیست استان تهران با بیان اینکه 
قانونی  تکالیف  به  باید  متولی  و  مسئول  دستگاه های 
خود درخصوص مقابله با پسماندسوزی و ضایعات سوزی 
و  گشت  کرد:  تصریح  کنند،  عمل  بیشتری  جدیت  با 
پایش های محیط زیست استان تهران به منظور کنترل 
منابع آلوده کننده هوا و همزمان با شرایط اضطرار آلودگی 
هوا از اواخر آبان ماه آغاز و تا بهمن ماه ادامه داشته و در 

تمام شهرستان های استان تهران درحال اجراست.
»سمیه رفیعی« رئیس فراکسیون محیط زیست مجلس 

شورای اسلامی نیز شب گذشته به همراه مدیرکل حفاظت 
محیط زیست استان تهران و جمعی از عوامل شهرداری 
بخش هایی  و  خلازیر  منطقه  از  بازدید  ضمن  منطقه، 
تولید  منابع  به  مربوط  معضلات  آزادگان،  کمربندی  از 
آلودگی هوا و دیگر معضلات محیط زیستی را بررسی و 
پایش کرد.این گزارش می افزاید: همچنین روز گذشته 
به  ارتباط جمعی  بازدید میدانی خبرنگاران رسانه های 
رانی  اتوبوس  پایانه  از  عمومی  افکار  نمایندگان  عنوان 
پارک شهر، بخش های مختلف نیروگاه بعثت، یکی از 
ایستگاه های سنجش آلودگی هوا و دیگر منابع متحرک 
زیست  محیط  پایش  و  گشت  راستای  در  هوا  آلاینده 

استان تهران انجام شد.

 

دیالوگ

»یوسفی« در آئین افتتاح پایگاه قهرمانی 
موی  تای ایفما:

نسل جدیدی از قهرمانان را به 
جامعۀ موی  تای معرفی خواهیم کرد 

پایگاه قهرمانی موی تای ایفما زیر نظر »محمدعلی 
یوسفی«، ملی پوش اسبق عنوان دار و سرمربی فعلی 
تیم موی تای جوانان کشورمان )ایفما( در مجموعه 

ورزشی »دیاکو« تهران رسما فعالیت خود را آغاز کرد.
به همین مناسبت، آئین افتتاح این پایگاه قهرمانی، 
دوشنبه شب گذشته مورخ ۱۴ آذرماه با حضور »جواد 
نصیری« نماینده انحصاری موی تای ایفما در ایران، 
نایب رئیس فدراسیون آسیایی موی  تای، عضو شورای 
ریاست فدراسیون بین المللی موی  تای و سفیر عالی 
ورزش در جهان و همچنین حسن محمدخانی نایب 
محمدزاده  هادی  کشور،  در  ایفما  موی  تای  رئیس 
روابط  مدیر  غلامعلی  فرهاد  امید،  تیم  سرمربی 
تیم  کاپیتان  مرادیان  این تشکیلات، حمزه  عمومی 
ملی ساواته و جمعی از مسئولان، قهرمانان و خانواده 
واقع در منطقه  دیاکو  ها در محل مجموعه ورزشی 

گلاب  دره تهران برپا شد.
جواد نصیری در این مراسم گفت: پهلوانان و قهرمانان، 
سرمایه ای بزرگ برای این ملت محسوب شده و باید از 

همه لحاظ الگوی اخلاقی جامعه باشند.
قهرمانی  بر  علاوه  تای  موی  ورزش  کرد:  تأکید  وی 
کارکردهای دیگری نیز برای سلامت روح و جسم دارد 
و  آمادگی  آنکه  جز  به  واقعی  کار  تای  موی  یک  و 
قدرت بدنی خود را بالا می برد، بر معرفت خود نیز می 
افزاید؛ معرفتی که در زندگی برای هر کسی لازم است.

در  حاضر  ورزشکاران  به  آسیا  موی  تای  رئیس  نایب 
این مراسم توصیه کرد تا در کنار  قهرمانی، به بحث 
پهلوانی و جنبه معرفتی ورزش نیز توجه داشته باشند 

تا شاهد رقابت سالمی در کشور باشیم.
در ادامه، »محمدعلی یوسفی« در سخنان خود با اشاره 
به اهمیت قهرمان پروری عنوان کرد: استعدادیابی، 
نخبه  پروری و حضور ورزشکاران مستعد در مسابقات 
معتبر می تواند ورزش موی تای ایران را متحول کند. 
لذا باید از تمامی امکانات موجود برای نیل به این 
از  پایه بیش  به سنین  استفاده کرده و  هدف عالی 
پیش توجه کنیم. بی تردید پیشرفت و کسب موفقیت 
در هر رشته ورزشی نیازمند توجه بیشتر به سنین پایه 
است که در نهایت به رشد و تعالی آن ورزش منجر 

خواهد شد.
امکانات  با  دیاکو  مجموعه  کرد:  تصریح  یوسفی 
جوانان  می تواند  دارد،  اختیار  در  که  فوق العاده  ای 
علاقه مند بسیاری را به ورزش موی تای جذب کند و 
ان شاءالله با پرورش و تربیت درست و اصولی آن  ها، 
جامعه  به  را  تای  موی  قهرمانان  از  جدیدی  نسل 

معرفی خواهیم کرد.
وی در پایان از »حمید احمدی« قهرمان اسبق کشتی 
و مدیریت مجموعه ورزشی دیاکو به جهت حمایت  ها 
و نگاه خاص به رشته ورزشی موی تای ایفما، قدردانی 

به عمل آورد.
گفتنی است در حاشیه این مراسم تمرین میت زنی 
انجام  ورزشکاران  توسط  مبارزه  تکنیک های  مرور  و 

گرفت که با تشویق و استقبال حاضران همراه بود.
نجومی  شاهین  و  قائدی  محمد  است  ذکر  شایان 
به همراه »سیمین دخت  قهرمانان جهان  از  تن  دو 
انجدانی« و »سارا سرداری« به عنوان میهمان در این 

مراسم حاضر بودند.

هم  زمان با تشدید آلودگی هوای پایتخت؛

اقدامات حقوقی و قانونی پالایشگاه نفت تهران پیگیری شد
فرهاد غلامعلیکیمیا عبدالله  پور

مدیرعامل آبفا: 

 رفع تنش آبی ۱۰ هزار روستا
 برنامه اولویت دار دولت است

مدیرعامل شرکت مهندسی آبفای کشور گفت: رفع تنش آبی ۱۰ هزار روستا در 
مناطق مختلف کشور از برنامه های اولویت دار دولت سیزدهم است.به گزارش 
دنیای هوادار؛ به نقل از ایرنا، »هاشم امینی« در بازدید از تصفیه خانه شهر جدید 
مهستان، افزود: بازوی اجرایی ما در این کار، سپاه و قرارگاه محرومیت زدایی 
امام حسن مجتبی)ع( است.وی گفت: در این زمینه اقدام های خوبی در البرز 
انجام شده است و مسئولان این استان برای رفع تنش آبی در روستاها گام های 
بلندی برداشته اند.امینی تأکید کرد: باید مشکلات تنش آبی روستاهای البرز را 
در جوار پایتخت ویژه تر دید و برای رفع آنها تلاش کرد.وی افزود: استان البرز به 
ویژه کلانشهر کرج به سبب نزدیکی به تهران با توجه به مقایسه تاریخی میان ۲ 
استان نیازمند توجه و نگاه بیشتر است.مدیرعامل شرکت مهندسی آبفای کشو 
گفت: آبرسانی به غرب استان البرز از مطالبات دیرینه مردم بوده که با تخصیص 
اعتبارات در دولت سیزدهم محقق شد.این مسئول افزود: طرح تصفیه خانه شهر 
جدید مهستان با وجود کمبود اعتبار از پیشرفت خوبی برخوردار است و انتظار 
و  نظرآباد  در  از جمله  آبی  تنش  دارای  مناطق  وقت مشکلات  اسرع  در  داریم 
اشتهارد رفع شود و امیدواریم که جریان آب را تا دهه فجر به اشتهارد برسانیم.
پروژه بخش دوم تصفیه خانه آب آشامیدنی شهر جدید مهستان و ضلع غربی طرح 

جامع آبرسانی البرز اکنون به پیشرفت فیزیکی، ۵۲ درصدی رسیده است.
انتقال آب شرب به هشتگرد، ساوجبلاغ، نظرآباد و  با افتتاح این طرح خط 

اشتهارد با اعتبار ۹ هزار و ۵۵۰ میلیارد ریال به بهره برداری می رسد.

سوژه

رئیس سازمان نوسازی مدارس کشور:

انبوه سازان، متُولی ساخت یک مدرسه 
در ازای ۲۰۰ واحد مسکونی هستند

معاون عمرانی وزیر آموزش و پرورش و رئیس سازمان نوسازی، توسعه و تجهیز 
مدارس کشور گفت: بر اساس قانون، انبوه سازان، مُتولی ساخت یک باب مدرسه 

در ازای احداث ۲۰۰ واحد مسکونی هستند و این امر نیز باید پیگیری شود.
پروژه   ۱۶ افتتاح  آئین  در  خان  محمدی«  »حمیدرضا  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
آموزشی و پرورشی در منطقه محروم »پُشتکوه« فریدونشهر اصفهان افزود: باید 
همگام با تامین نیاز مسکن در مناطق مختلف، احداث  مدرسه هم به عنوان یک 

نیاز مهم فرهنگی در دستور کار  و اولویت انبوه سازان قرار بگیرد.
وی بیان کرد: خَیِران مدرسه ساز نگین انگشتر پیشرفت و آبادانی کشورند و اگر به 
طور خاص بخواهیم هوشمندترین خَیِران را مثال بزنیم؛ به سراغ خیران مدرسه ساز 
آینده سازی است.معاون عمرانی وزیر  به معنی  انسان  زیرا رشد  خواهیم رفت، 
آموزش وپرورش افزود: اعتقاد دولت مردمی ویژه رئیس جمهور، رسیدگی به امور 
خیران مدرسه ساز و در اولویت قراردادن مسائل آن  هاست.خان محمدی با اشاره به 
برخی چالش ها گفت: سیاست دولت مردمی، حمایت از خَیِران است و در تلاشیم 
تا مشکلات و چالش های موجود را برطرف سازیم.رئیس سازمان نوسازی، توسعه 
و تجهیز مدارس تصریح کرد: لازم است تا در استان اصفهان بسته ای با عنوان 
پروژه های مولدسازی آموزش و پرورش و ساخت و نوسازی مدارس، تدوین و 
استان  باید در  آموزش و پرورش  اموال  داد: مولدسازی  ادامه  مُصوب شود.وی 
اصفهان شتاب بگیرد و از فرصت های استثنایی که قانون در نظر گرفته است، 

استفاده شود و در این مورد نباید منتظر تخصیص بودجه های دولتی ماند.

بازتاب
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سلامت

البــرز
شد  کشف  شهرری  در  حشیش  کیلوگرم   45

سرهنگ »محمدقاسم طرهانی« -فرمانده انتظامی شهرستان ری- گفت: مأموران پلیس مبارزه با مواد مخدر شهرستان ری ۴۵ کیلو گرم مواد 
مخدر از نوع حشیش کشف و در این مأموریت یک قاچاقچی دستگیر شد. وی تشریح کرد: مأموران پلیس مبارزه با مواد مخدر شهرستان ری 
پس از دریافت اخباری مبنی بر خرید و فروش مواد مخدر توسط یک سوداگران مرگ، موضوع را به صورت ویژه در دستور کار خود قرار دادند. شماره 1448 -  شنبه  18 آذر 1402

 

در شهر

»رئیس  جمهور« در کرج: 
مبادا روابط جای ضوابط را بگیرد! 

رئیس جمهور در جمع باشکوه مردم شهرستان کرج،  
گفت: به عنوان خادمی کوچک با مردم عهد کردم 
که در دوران مسئولیت،  تمامی بسترها و روزنه های 

فساد در کشور را از بین ببرم. 
به گزارش »دنیای هوادار«، »سیدابراهیم رئیسی« روز 
گذشته در جمع باشکوه و پرشور مردم استان البرز 
در مصلای نماز جمعه شهر کرج، افزود: تأکید دارم 
که باید جلوی پارتی بازی،  رشوه و فساد را بگیریم و 
بر همین اساس روابط نباید جای ضوابط را بگیرد. 

طلبه ای خدمتگزار  به عنوان  بنده  بدانید  وی گفت: 
با مردم عهد بستم، این شرط ضمن عقد بوده که 
در  به عنوان خادمی کوچک  و  دارند  بنده  با  مردم 
این دوره تلاش خواهیم کنیم تا بسترهای فساد را 
از بین ببریم و این عهدی است که با مردم داشته 
باید  بدانید  افزود:  به آن وفادارم. رئیس جمهور  و 
هر اقدامی که زمینه بروز رانت و پارتی بازی و ناحق 
کردن حقی را ایجاد کند، قاطعانه برخورد خواهیم 
کرد. رئیسی تصریح کرد: ما با هم پیمان بستیم که 
یک نظام اداری عادلانه داشته باشیم و در این زمینه 
یاور خود می  و  یار  را  این مهم مردم  برای تحقق 
بینیم چراکه وجود یک نظام اداری عادلانه موجب 
کرد:  تأکید  رئیسی  می شود.  مردم  اعتماد  افزایش 
البته همه باید بدانیم که هر موفقیتی در این کشور 
حاصل می شود به برکت هدایت های رهبری حکیم 
و فرزانه انقلاب و برکت حضور مردم در صحنه های 
کرد:  بیان  ادامه  در  جمهور  رئیس  است.  مختلف 
سفرهای استانی و حضور در شهرستان های مختلف 
برکت  به عنوان رئیس دولت یک  برای من  کشور 
آشنایی  برای  بی نظیر  فرصتی  و  وصف ناشدنی 
ظرفیت ها  مشکلات،   مسائل،   با  مناسب  و  دقیق 
است. وی  مناطق مختلف کشور  توانمندی های  و 
یک  سیزدهم  دولت  برای  استانی  سفرهای  افزود: 
استان های  در  دولت  حضور  نیست  تشریفاتی  امر 
مختلف به میزان رفع مشکلات آن مناطق بستگی 
دارد. رئیس جمهور با ادای احترام به مقام شامخ 
شهدا به ویژه شهدای استان البرز،  تصریح کرد: بنده 
این توفیق را داشتم که حدود ۴۰ سال قبل و در 
دوران جوانی به عنوان خادم به کرج مأمور شوم که 

خاطرات بسیار خوبی از آن دوران دارم.

وزیر میراث فرهنگی:
محوطه ازبکی به تنهایی 

شناسنامه تمدنی ایران است 
صنایع دستی  و  گردشگری  میراث فرهنگی،  وزیر 
محوطه ازبکی را شناسنامه تمدنی ایران عنوان کرد و 
بر استفاده از ظرفیت های گردشگری و تاریخی این 
دنیای هوادار؛ سید  گزارش  کرد.به   تأکید  محوطه 
البرز در بازدید  عزت الله ضرغامی در سفر به استان 
نیاز به طرح جامعی برای  ازبکی گفت:  از محوطه 
منطقه ازبکی با توجه به موقعیت ویژه آن است و در 
نظر گرفتن تمام نکات از جمله موقعیت جغرافیایی 
و راه ها برای طرح جامع مطالعاتی ازبکی ضروری 
است.وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
محوطه  از  گردشگران  بازدید  شرایط  کردن  فراهم 
ازبکی و استفاده از ظرفیت  گردشگری این محوطه 
تاریخی برای رونق گردشگری را ضروری عنوان کرد 
و گفت: در کنار تعریف طرح جامع برای آینده این 
از  گردشگران  بازدید  به  نسبت  است  لازم  محوطه 
محوطه اقدام شود و از تمام ظرفیت ها برای معرفی 

محوطه ازبکی استفاده شود.

با حضور رئیس  جمهور؛ 

بیمارستان فردیس به بهره برداری رسید 
بیمارستان ۲۶۰ تختخوابی فردیس استان البرز پس 
این شهرستان روز جمعه در  انتظار مردم  از سال ها 
جریان سفر هیئت دولت با حضور آیت الله رئیسی به 

بهره برداری رسید. 
به گزارش »دنیای هوادار«، این بیمارستان در زمینی 
به گستره ۲۷ هزار متر مربع و با زیربنای ۲۱ هزار متر 
مربع در پنج طبقه ساخته شده است. این بیمارستان 
تخصصی و فوق تخصصی دارای بخش های مختلف 
از جمله کودکان، زنان، قلب و بخش های ویژه است. 
در   ۸۹ سال  بیمارستان  این  ساخت  احداث  کلنگ 
دولت دهم به زمین زده شد، اما هیچ عملیاتی روی 
آن صورت نگرفت تا اینکه دوباره در سال ۹۲ توسط 
به  اما  شد  آغاز  آن  اجرایی  عملیات  یازدهم  دولت 

صورت نیمه کاره به دولت سیزدهم رسید. 
سفر ۱۸ فروردین ۱۴۰۱ رئیس جمهور به البرز سبب 
شد تا اعتبار این پروژه به صورت ویژه دیده شود و 
دولت سیزدهم با تأمین ۷۰ درصد اعتبارکل پروژه و 
تکمیل ۵۰ درصد مابقی کار به سال ها مطالبه مردم 

شهرستان فردیس پایان داد. 
علوم  دانشگاه  رئیس  صیادی«  »شهرام  گفته  به 
پزشکی البرز، اکنون این بیمارستان افزون بر خدمات 
عمومی، تخصصی و فوق تخصصی درمانی به مرکز 
آموزش رشته های مختلف پزشکی تبدیل شده است. 
روزآمد  از مراکز  فردیس یکی  بیمارستان  افزود:  وی 
اهتمام دولت  با  آموزشی کشور است که  درمانی و 

ارائه  بیماران  و  مردم  به  ویژه  خدمات  سیزدهم 
می دهد. 

شهرستان ۷۰۰ هزار نفری فردیس تا قبل از گشایش 
این بیمارستان حتی از یک تخت بیمارستانی محروم 
بود و مردم به ویژه در اوج کرونا در بیمارستان های 

کرج و تهران به دنبال علاج بیماری ها بودند. 
سیزدهم  دولت  جهادی  حرکت  برکت  به  اینک 

مشکلات خدمات مردم فردیس برطرف شده است. 

رئیس جمهور و هیئت دولت در راستای دومین دور 
استان  مردم  میهمان  گذشته  روز  استانی  سفرهای 

البرز بودند. 
و  وزرا  البرز  به  رئیسی  الله  آیت  سفر  با  همزمان 
معاونان رئیس جمهور در شهرستان های تابعه استان 
پروژه های عمرانی  افتتاح  البرز حاضر شده و ضمن 
و تولیدی، مشکلات و نیازهای مردم را مورد بررسی 

قرار دادند. 

همراه  به  که  شهرسازی  و  راه  وزیر 
رئیس جمهور در سفر استانی به البرز 
نخست  قطعه  افتتاح  به  است  رفته 
سلیمانی  قاسم  شهید  سردار  آزادراه 
کنارگذر  پروژه  که  گفت  و  کرد  اشاره 
شمالی کرج دسترسی از جانب شرق 
و غرب به پایتخت را شتاب می دهد. 
»مهرداد  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
آئین  در  گذشته  روز  بذرپاش« 
آزادراه  نخست  قطعه  از  بهره برداری 
پرترافیک ترین  مسیر  این  افزود:  کرج  سلیمانی  قاسم  شهید  سردار 
راه کشور است که تکمیل و بهره برداری کامل از قطعات پروژه سردار 
رفع  را  تهران-کرج-قزوین  آزادراه  ترافیکی  قاسم سلیمانی گره  شهید 
میلیارد  هزار  به ۷  پروژه  این  تکمیل  برای  یادآور شد:  می کند. وی 
تومان اعتبار دیگر نیاز داریم که قرار شد به صورت مشارکتی از سوی 
وزارت راه  و شهرسازی و شهرداری کرج تأمین شود تا بتوانیم سال 
آینده به صورت کامل از این پروژه بهره برداری کنیم. »سید ابراهیم 
رئیسی« صبح گذشته در آغاز دومین سفر دولت مردمی به استان 
البرز، از طرح احداث بزرگراه شمالی کرج و نیز پروژه پل بیلقان به 
مهندسی  عملیات  پیچیده ترین  و  آسیا  غرب  پل  بزرگ ترین  عنوان 
کشور بازدید کرد و با توضیحات دست اندرکاران از جزییات اجرای این 
آزادراه شهید همت،  انتهای  از  طرح مطلع شد. بزرگراه شمالی کرج 

تقاطع جاده چالوس آغاز و به آزادراه کرج- قزوین منتهی می شود. 
این بزرگراه که به طول حدود ۱۸ کیلومتر است، از سال ۱۳۹۵ در دست 
ساخت قرار گرفته و اکنون حدود ۷۸ درصد پیشرفت فیزیکی دارد. 
مرحله نخست این بزرگراه به طول ۷.۶ کیلومتر از بخش میانی پروژه، 
در حد فاصل تقاطع طالقانی شمالی تا تقاطع بلوار انقلاب شمالی در 
جریان سفر رئیس جمهور به استان البرز مورد بهره برداری قرار گرفت. 
با تکمیل تمامی مراحل این پروژه که در واقع مکمل و ادامه آزادراه 
همت در استان البرز است، بیش از ۴۰ درصد از ترافیک ورودی به 

البرز کاهش می یابد. 

»وزیر راه و شهرسازی« مطرح کرد: 

 شــتاب در دسترسی به پایتخت 
ج  با افتتاح کنارگذر شــمالی کر

وزیر ورزش و جوانان گفت: تکمیل و 
بهره برداری از مجموعه  ورزشی ۶ هزار 
نفری انقلاب کرج از جمله پروژه های 
وزارتخانه  این  اولویت  دارای  و  مهم 

است. 
به گزارش »دنیای هوادار«، »کیومرث 
جریان  در  پنجشنبه  روز  هاشمی« 
رئیس جمهور  استانی  سفر  دوم  دور 
روند  از  بازدید  در  و  البرز  استان  به 
مجموعه  پروسه  اجرایی  عملیات 
در همین  کرد:  بیان  انقلاب شهرستان کرج،  نفری  ورزشی ۶ هزار 
راستا و برای تحقق این مهم، هشت هزار میلیارد ریال اعتبار در این 

سفر به این طرح اختصاص داده ایم. 
و  توسعه  در مسیر  ویژه ای  اهمیت  این مجموعه  کرد:  اضافه  وی 
اعتلای ورزش استان البرز دارد و بر همین اساس تسریع در تکمیل 

پروژه یکی از اولویت های اصلی وزارت ورزش و جوانان است. 
هاشمی ادامه داد: پیگیری برای سرعت بخشیدن به تکمیل مجموعه 

سنگنوردی و خانه جوان کرج نیز باید در اولویت قرار گیرد. 
مدیرکل ورزش و جوانان استان البرز نیز در این بازدید گفت: خانه 
جوان و مجموعه ۶ هزار نفری انقلاب کرج با تأمین اعتبارات مورد 

نیاز تا پایان سال جاری تکمیل و به بهره برداری می رسد. 
»بهزاد فروغی« افزود: هر ۲ پروژه پیشرفت بسیار خوبی دارند که با 
اختصاص بودجه مناسب سفر دور دوم رئیس جمهور شاهد افزایش 

چشمگیر روند اجرا و تکمیل این طرح ها خواهیم بود. 
رئیس جمهور و هیئت دولت صبح روز جمعه در راستای دور دوم 
ابراهیم  »سید  سفر  با  همزمان  شدند؛  البرز  وارد  استانی  سفرهای 
رئیسی« ۵۶ طرح و پروژه عمرانی از جمله بیمارستان ۲۶۰ تختخوابی 

فردیس مورد بهره برداری قرار گرفت. 
از  مسکونی  واحد  هزار  سه  حدود  و  راهداری  پروژه   ۲۰ افتتاح 
به  البرز  در  که  است  شهرسازی  و  راه  حوزه  پروژه های  مهم ترین 

بهره برداری رسید.

»وزیر ورزش و جوانان« تأکید کرد؛ 

ج  تکمیــل مجموعۀ ۶ هزار نفری کر
در اولویت 
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در شهر

استانها
شد برگزار  سیگار«  ته  به  »نه  پویش   
رئیس سازمان مدیریت پسماند شهرداری کرج گفت: پویش »نه به ته سیگار« با حضور جمعی از دوستداران محیط زیست، دغدغه مندان 
این حوزه و اصحاب رسانه اجرا شد.محمدرضا خسروی بیان کرد: طی این پویش حاضرین ضمن جمع آوری ته سیگارهای رها شده در 
شماره 1448 -  شنبه  18 آذر 1402خیابان با لباس های متحد یک دست، بنرها و دست نوشته هایی در راستای آگاه ساختن شهروندان از آسیب های محیط زیست اقدام کردند.

نایب رئیس و رئیس کمیسیون نظارت و حقوقی شورای 
اسلامی شهر کرج گفت: تعمیر پله های مکانیزه پل های 
عابر پیاده در سطح شهر یکی از مطالبات مردم به خصوص 

در برخی از معابر اصلی شهر است که ابتر مانده است. 
به گزارش دنیای هوادار؛ »مریم قهرمانی صارم« در نطق 
پیش از دستور یکصد و چهل و پنجمین جلسه رسمی 
شورای اسلامی شهر کرج بیان کرد: کلانشهر کرج با توجه 
به طرح جامع نیازی بالغ بر ۳۰ پل عابر پیاده مکانیزه 

دارد، تدبیر شهرداری در این خصوص چه بوده است. 
نایب رئیس شورای اسلامی شهر کرج  تصریح کرد: نظارت 
سازمان های  به  بیشتر  شهرداری  مرکز  ستاد  بررسی  و 
امروزه  شاهد خدمات رسانی حداقلی  که  خدمات رسان 
در سطح شهر می باشیم عمده مطالبات مردم و وظیفه 
اصلی و ذاتی شهرداری ها هم ارائه حمل و نقل ایمن در 
دسترس و ارزان می باشد که در این حوزه عملکرد قابل 

دفاعی نداریم. 
و  ارائه  جهت  درآمد  کسب  منابع  افزود:  قهرمانی 
معضلاتی  از  یکی  شهری،  خدمات  توزیع  در  عدالت 
دست  آن  با  که  سال هاست  شهری  مدیریت  که  است 
از محل  با تدبیر دولت  به گریبان است در این راستا  
در  کرد  هزینه  شهرداری  بند)ت(    ۶ تبصره   درآمد 
و  نظارت  کمیسیون  رئیس  دهد.   گزارش  را  ها  حوزه 

حقوقی شورای اسلامی شهر کرج با تأکید بر ایجاد درآمد 
پایدار در شهرداری بیان کرد: بهترین راه رفع مشکل مالی 

شهرداری ها ایجاد درآمد پایدار است. 
و  افراد  اختیار  در  که  خالی  زمین های  به  اشاره  با  وی 
شهر  سطح  پارکینگ های  ساماندهی  برای  دستگاه ها 

می باشد، گفت: درآمد این اراضی در کجا هزینه می شود و 
قراردادهای  این ها با کدام آئین نامه منعقد گردیده است.  
قهرمانی تصریح کرد: از شهرداری درخواست می شود تا 
هر چه سریع تر لیست اراضی و قراردادهای اراضی فوق 

که حدود 39 قطعه زمین است را به شورا ارسال کنند.

 

روزنه

در پی استعفای محمدرضا ساکت؛
منوچهر نیکفر سرپرست باشگاه 

فولاد مبارکه سپاهان شد 
ساکت«  »محمدرضا  استعفای  درپی 
مبارکه  فولاد  باشگاه  مدیرعاملی  از 
سپاهان، هیئت مدیره باشگاه تشکیل 
دلایل  بررسی  ضمن  و  داد  جلسه 
استعفا و در نظر گرفتن جمیع جوانب 
و با توجه به منع قانونی به کارگماری 
بازنشستگان، ضمن تشکر و قدردانی 

ایشان  استعفای  با  ساکت«  »محمدرضا  زحمات  از 
سرپرستی  سمت  به  را  »منوچهرنیکفر«  و  موافقت 
دنیای  گزارش  کرد.به  منصوب  سپاهان  باشگاه 
هوادار؛ »منوچهرنیکفر« دارای مدرک کارشناسی ارشد 
به  تا 1399  از سال 1393  بوده و  مهندسی صنایع 
سال های  در  و  باشگاه  مدیره  هیئت  رئیس  عنوان 
98 و 99 به عنوان سرپرست باشگاه سپاهان در این 
قبلی  دوره  در  است.  داشته  موفقی  حضور  باشگاه 
حضور وی در باشگاه، دستاوردهایی نظیر قهرمانی 
نایب  دو   ،  93-94 فصل  در  سپاهان  فوتبال  تیم 
قهرمانی تیم فوتبال در فصل های 98-97 و 99-1400 
و نیز تکمیل و افتتاح فاز دوم ورزشگاه نقش جهان 
به ذکر است طی حکمی  آمده است.لازم  به دست 
از سوی مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه، »محمدرضا 
ساکت« به سمت مشاور مدیرعامل در حوزه توسعه 

زیرساخت ها و اماکن ورزشی منصوب گردید.

دکتر اسحاقی: 
تأمین  سلامت مردم مهمترین 

مسئله مؤسسه رازی است 
مردم  تأمین  سلامت  گفت:  رازی  مؤسسه  رئیس 

مهمترین مسئله مؤسسه رازی است.
اسحاقی«  »علی  دکتر  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
تولید  و  توسعه  تحقیق،  افتتاح  آئین  حاشیه  در 
واکسن های نوترکیب و اد جوانت های نسل جدید 
مؤسسه تحقیقات واکسن و سرم سازی رازی گفت: 
انسان ها و  رازی حفظ جان  وظیفه اصلی مؤسسه 

تأمین  سلامت جامعه است.
وی با اشاره به اینکه پیشگیری مقدم بر درمان است، 
گفت: بر این اساس کار مؤسسه ساخت واکسن به 
منظور پیشگیری از بیماری است به همین جهت 
تولید  طیور  و  دام  و  پزشکی  حوزه  در  واکسن ها 
سرم  واکسن  تحقیقات  مؤسسه   می شود.رئیس 
سازی رازی تصریح کرد: به گواهی سازمان بهداشت 
جهانی حدود ۲۰ سال است که فلج اطفال به واسطه 
تولید واکسن این بیماری در مؤسسه  رازی ریشه 
کن شده است.وی افزود: همچنین کشور ما با تولید 
واکسن سرخک و سرخچه در مؤسسه  رازی عاری 
از  بسیاری  در حالیکه  از سرخک و سرخچه است، 

کشور های توسعه یافته درگیر این بیماری هستند.
دکتر اسحاقی گفت: در حوزه تولید سرم های درمانی 
رازی به خاطر تولیدات سرم های ضد  در مؤسسه  
از مرگ و میر ۱۲ هزار  مار و عقرب زدگی، سالانه 
نفر جلوگیری می شود.وی با اشاره به اینکه بسیاری 
است،  حیوان  و  انسان  بین  مشترک  بیماری ها  از 
تصریح کرد: واکسن تب مالت و سیاه زخم بر روی 
حیوانات گاو و گوسفند استفاده می شود، در نتیجه 
بیماری به انسان منتقل نمی شود و از جان انسان ها 

صیانت می کند.
رئیس مؤسسه تحقیقات واکسن سرم سازی رازی 
ادامه داد: ساخت واکسن کووید در مؤسسه رازی از 

اتفاقات ناخوشایند جلوگیری کرد.

آگهی تغییرات شرکت تعاونی آرایشی و بهداشتی جام مارال قرن به شناسه ملی 10180500861 و به شماره ثبت 516 به استناد صورتجلسه هیئت مدیره مورخ 
1402/05/17به استناد نامه شماره 2202 مورخ 1402/07/23 اداره تعاون شهرستان اشتهارد تصمیمات ذیل اتخاذ شد: محل شرکت به آدرس استان البرز، شهرستان 
اشتهارد، بخش مرکزی، دهستان صحت آباد، روستای شهرک صنعتی اشتهارد، شهرک صنعتی اشتهارد، خیابان بوستان 5، خیابان گلستان 1، پلاک 124، طبقه همکف 

به کد پستی: 3188114454 تغییر یافت و ماده مربوط در اساسنامه بشرح فوق اصلاح گردید.)1618263(

 اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز مرجع ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری اشتهارد

آگهی تغییرات شرکت با مسئولیت محدود پدیده گران پوشش شیمی به شناسه ملی 14003436120 و به شماره ثبت 2832 به استناد صورتجلسه مجمع عمومی فوق 
العاده مورخ 1402/09/05 تصمیمات ذیل اتخاذ شد شرکت منحل گردید و در حال تصفیه می باشد. آقای بهروز ربیعیان به شماره ملی 0066998999 به سمت مدیر 
تصفیه انتخاب گردیدند. آدرس محل تصفیه استان البرز - شهرستان ساوجبلاغ - هشتگرد قدیم- بلوار شهید حاج قاسم سلیمانی- بن بست دهقان نژاد- پلاک 0 - طبقه 

اول - واحد یک و کدپستی 3361687644 می باشد. )1619282(
 اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز مرجع ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری ساوجبلاغ 

گهی تغییرات شرکت تعاونی آرایشی و بهداشتی جام مارال قرن آ

گهی تغییرات شرکت پدیده گران پوشش شیمی آ

نایب رئیس شورای شهر کرج عنوان کرد؛

ضرورت تعمیر پله های مکانیزه عابر پیاده سطح شهر

سخنگوی شورای اسلامی شهر کرج گفت: تمدید مصوبه مشوق تملکات تهاتری برای 
املاک واقع در طرح های اولویت دارشهرداری با اکثریت آراء حاضرین اعضای شورای 

اسلامی شهر کرج به تصویب رسید. 
و  کنارگذر شمالی کرج  پروژه های  ایزدیار« گفت:  دنیای هوادار؛ »عمار  گزارش  به 
آن  بوده و تملک  اولویت های اصلی تملکی شهر کرج  از  کنارگذر شرقی مهرشهر 
همواره مورد تأکید اعضای شورای اسلامی کرج و مقامات استانی می باشد و از 
طرفی تسریع در آزادسازی مسیر پروژه های مذکور موجب تسهیل در تردد شهروندان 
و دسترسی به معابر اصلی و مهم شهر، کاهش بار ترافیکی و آلودگی هوا و جلوگیری 
از اتلاف هزینه و وقت شهروندان می شود.  سخنگوی شورای اسلامی شهر کرج 
تصریح کرد: از طرف دیگر با تصویب مصوبه مشوق تملکات تهاتری برای املاک 
واقع در طرح های اولویت دار ضروری مذکور، با رفع برخی از موانع پیش روی فرآیند، 
روند تملک املاک واقع در طرح بهبود یافته و مشوق های پیش بینی شده تا حدودی 
مورد استقبال مالکین قرار گرفته است و همچنین با توجه به وضعیت منابع نقدی 
سایر  به  منابع  آن  تخصیص  در  به سزایی  کمک  مذکور  مصوبه  تمدید  شهرداری، 
پروژه های عمرانی سطح شهر می نماید. ایزدیار به افزایش اثر بخشی و رعایت صرفه 
و صلاح شهرداری در تخصیص منابع نقدی جهت تقویت پیشرفت پروژهای عمرانی 
سطح شهر اشاره کرد و افزود: با عنایت به اینکه مدت زمان اجرای مشوق ها برای 
پروژه های با سطح اولویت 1 ) کنار گذر شمالی کرج، کنارگذر شرقی مهرشهر، خیابان 
 میرزایی پرور رجایی شهر( تا پایان شهریور سال 1402 و پروژه های با سطح اولویت 2
 ) بلوار ارم مناطق 3و 4 ، بلوار پونه شرقی، ادامه بلوار شهید شمس، خیابان مطهری (

 تا آخر سال 1402 تعیین گردیده این مصوبه تا پایان سال 1402  تمدید شد.

 مصوبه مشوق تملکات تهاتری املاک واقع 
در طرح های اولویت دار تمدید شد   

معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداری کرج گفت: اجرای دائمی محدوده طرح 
ترافیک در هسته مرکزی شهر در دستور کار شهرداری کرج قرار گرفت.

به گزارش دنیای هوادار؛ »فرزین فرشاد« بیان کرد: با توجه به افزایش سرانه سالیانه 
مالکیت خودرو در کشور، شهر کرج نیز از این قاعده مستثنی نبوده و معابر شهری 
بالاخص هسته مرکزی شهر ظرفیت پوشش این حجم از تردد خودروهای عبوری 
را ندارد؛ لذا محدویت در ترددهای خودروهای شخصی به عنوان یکی از راهکارهای 

مدیریت ترافیک با اخذ مجوزهای لازم در دستور کار شهرداری قرار گرفته است.
فرشاد افزود: شهرداری کرج با بهره گیری از تجارب سایر شهرهای کشور و دنیا در حال 
برنامه ریزی برای مقدمات اجرای طرح دائمی ترافیک در هسته مرکزی شهر می باشد.

وی ضمن اشاره به اجرای موفق طرح زوج یا فرد در ماه های پایانی سال در هسته 
مرکزی یادآور شد: این طرح در سال گذشته نزدیک به ۲۰ درصد باعث کاهش تردد 

در هسته مرکزی شد.
او همچنین متذکر شد: در سنوات گذشته کلیه معابر منتهی به محدوده ترافیکی 
مقطع  این  در  که  شده اند  مجهز  پلاک خوان  دوربین های  به  شهر  مرکزی  هسته 
شهرداری کرج در نظر دارد با اخذ مجوزهای لازم ذیل قانون رسیدگی به تخلفات 
رانندگی و همچنین انتخاب پیمانکار ذی صلاح نسبت به اجرای دائمی طرح ترافیک 

در این محدوده اقدام نماید.
فرشاد با تأکید بر اینکه این طرح بر اساس مطالعات و کارشناسی های دقیق در حال 
انجام بوده و با کمک مشاورین ذی صلاح در قالب یک پروژه سرمایه گذاری در حال 
تدوین است، ابراز امیدواری کرد تا پایان سال مزایده انتخاب پیمانکار مربوطه برگزار 

و شاهد اجرای دائمی طرح ترافیک در شهر کرج باشیم.

 اجرای دائمی محدوده طرح ترافیک 
در دستور کار شهرداری کرج قرار گرفت
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داستان جلد

ورزش
نداشت برنده  زنان  فوتبال  داربی 

تیم های خاتون بم و شهرداری سیرجان در هفته چهارم لیگ برتر فوتبال زنان شهرآورد کرمان را برگزار کردند که 
برنده ای نداشت.هفته چهارم لیگ برتر فوتبال زنان جمعه، ۱۷ آذر با برگزاری چهار دیدار پیگیری شد و در مهمترین 
کردند. پیدا  دست  تساوی  به  هم  برابر   - سیرجان  شهرداری  و  بم  خاتون   - کرمان  تیم های  هفته  این  مسابقه  شماره 1448 -  شنبه  18 آذر 1402

 

رخ داد

بنا بر اعلام اوپتا؛
 استقلال برترین تیم ایران

 در آسیا شد
تیم  اوپتا،  فوتبال  آمار  وب سایت  اعلام  به  بنا 
در  ایران  تیم  برترین  عنوان  به  تهران  استقلال 
هوادار؛   دنیای  گزارش  شد.به  شناخته  کهن  قاره 
تازه ترین  )اوپتا(،  فوتبال  آمار  جهانی  وب سایت 
رده بندی تیم های برتر قاره کهن را در رده باشگاهی 
اعلام کرد که نام ۲ باشگاه فوتبال ایران در جمع 
۱۰ تیم برتر قاره آسیا دیده می شود.استقلال تهران 
قرار  با  که  هستند  تیمی   ۲ اصفهان  سپاهان  و 
در  توانستند  هشتم  و  هفتم  جایگاه  در  گرفتن 
کنار تیم های عربستانی، ژاپنی و کره ای قرار گیرد. 
تیم های فوتبال الهلال، النصر و الاتحاد در جایگاه 
اول تا سوم این رده بندی قرار دارند. دو تیم از کره 
جنوبی و دو تیم نیز از ژاپن در میان تیم های برتر 
حضور دارند.پرسپولیس تهران نیز در رده سیزدهم 

برترین تیم های قاره کهن قرار گرفته است.

در سال 202۵
عربستان میزبان بسکتبال جام 

ملت های آسیا شد
رقابت های  میزبان  عنوان  به  عربستان  کشور 
 ۲۰۲۵ سال  در  آسیا  ملت های  جام  بسکتبال 
میزبانی  هوادار؛   دنیای  گزارش  شد.به  معرفی 
رقابت های بسکتبال جام ملت های آسیا در سال 
۲۰۲۵ به عربستان واگذار شد. این دومین میزبانی 
بازی ها در جده  قرار است تمامی  عربستانی ها و 
آسیا  ملت های  جام  که  باری  شود.آخرین  برگزار 
در این کشور برگزار شد به سال ۱۹۹۷ به میزبانی 
ریاض باز می گردد که در پایان آن دوره، کره جنوبی 
پس از شکست ژاپن با نتیجه ۷۸ بر ۷۶ در فینال، 
جام قهرمانی را بالای سر برد. در آن بازی ها میزبان 
داد. پایان  کار خود  به  رده چهارم  در  ایستادن  با 
رئیس فدراسیون بسکتبال عربستان بعد از کسب 
میزبانی  که  معتقدیم  ما  گفت:  میزبانی  امتیاز 
رویدادهای ورزشی معتبر مانند جام فیبا آسیا به 
ما فرصتی می دهد تا ورزش را در این کشور رشد 

و ارتقا دهیم.

برای سومین بار؛
لندن میزبان مراسم بهترین های 

سال فیفا شد
شهر لندن میزبان مراسم جوایز بهترین های سال 

2023 فیفا )دِبست( خواهد بود.
از  تجلیل  مراسم  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
بهترین های سال 2023 فوتبال جهان در 15 ژانویه 
2024 )25 دی ماه( در لندن برگزار می شود. سال 
عنوان  به  پوتیاس  الکسیا  و  مسی  لیونل  قبل 
شناخته  دنیا  زنان  و  مردان  فوتبال  بهترین های 
شدند.بهترین بازیکنان، مربیان، هواداران، گل ها و 
لندن مشخص  ژانویه در  بازی جوانمردانه روز 15 
خواهند شد و جایزه بست فیفا را دریافت خواهند 
کرد.این برای سومین بار پس از سال های 2016 و 
2017 است که لندن میزبان مراسم بهترین های 
فیفا خواهد بود.اسامی نامزدها در سپتامبر ۲۰۲۳ 
و  مربیان  رأی  با  نهایی  برنده های  و  شد  اعلام 
کاپیتان های تیم ملی، روزنامه نگاران متخصص، و 
هوادارانی که در وب سایت رسمی فیفا رای داده اند، 

مشخص می شوند.

نحوه صعود و عدم انسجام
ایجاد شده در لیگ قهرمانان آسیا  تأخیر و تعویق 
از  قبل  تا  باعث شد  کرونا  ویروس  علت شیوع  به 
کشورها  نمایندگان  صعود  نحوه  مسابقات   شروع 
به خصوص ایران دچار اما و اگرها گردد. در این بین 
باشگاه های  نامناسب  اوضاع  و  اخذ مجوز حرفه ای 
ایرانی که منجر به حذف دو باشگاه بزرگ ایران در 
قرار  الشعاع  را تحت  آنان  گردید، شرایط  قبل  دوره 
داده بود. این موضوع باعث شد باشگاه استقلال از 
با شرایط نیز   گردونه خارج گردد و دیگر باشگاه ها 
 نه چندان مطلوب در مسابقات حاضر شوند. این بدان 
معنی بود که هیچیک از نمایندگان ایران انسجام و 
تدارک لازم را برای حضور قدرتمند در مهمترین لیگ 
فوتبال آسیا را نداشته باشند. از طرفی دستورالعمل 
سقف بودجه نیز مزید بر علت گردید تا نمایندگان 
تورنمنتی  به  ناقص  ترکیبی  با  نیز  ایران  امید  پُر 
 ورود کنند که از آخرین قهرمانی ایران درآن سال ها 

گذشته است. 

تراکتور همچنان غیرقابل پیش بینی
پیش  غیرقابل  تبریز  تراکتور  گفت؛  باید  جرأت  به 
بینی ترین باشگاه ایران چه به لحاظ مسائل مربوط به 
فوتبال و چه مسائل مربوط به مدیریت است. تراکتور 
بهتری  مالی وضعیت  و  اقتصادی  لحاظ مسائل  به 
نسبت به سایر نمایندگان داشته و این بدان معنی 
اطمینان خاطر  با  باشگاه  این  باید  قاعدتا  که  است 
آنچه در  اما  بیشتری در مسابقات حضور پیدا کند. 
نمایش یاران خمز و مربیان قبلی دیده می شود، آن 
چیزی نیست که  مورد انتظار می باشد. تراکتور که 
راهی  قهرمانان  لیگ  گروهی  مرحله  در  برای حضور 
پلی آف شده بود، موفق نگردید از سد الشارجه امارات 
آسیا  قهرمانان  لیگ  با  هنگام  زود  وداعی  و  بگذرد 
داشت. نکته قابل توجه در مورد تراکتور تبریز اینست 
که این تیم علیرغم داشتن مربیان بزرگ و بازیکنان 
داشته  قهرمانی  شخصیت  است  نتوانسته  شایسته، 

باشد. 

نساجی مازندارن و اولین تجربه
امیدوارنه  را  آسیا  قهرمانان  لیگ  اول  نساجی هفته 
شروع کرد. اما در حقیقت نماینده ایران صرفا توان 
برد نماینده هند را داشته و باقی نتایج را به دو حریف 
در  نهایت  در  تا  کرد  واگذار  ازبکستانی  و  عربستانی 
رتبه سوم گروه D بایستد. در واقع نساجی مازنداران 
نه تنها تجربه حضور در این لیگ قهرمانان آسیا را 
نداشت که از شرایط مناسبی به لحاظ فنی و تدارکاتی 
نیز برخودار نبود. نساجی در فصل 1400-1401 قهرمان 
جام حذفی ایران شد و در فصل 1401-1402 نتوانست 
شرایط  خود را حفظ نماید و از طرفی به علت عدم 
آمادگی ورزشگاه خانگی، از حریفان خود در مشهد و 
دیگر شهرستان ها میزبانی می کرد و حتی دیدارهای 
آسیایی خود را در ورزشگاه آزادی برگزار نمود. از طرفی 
این  هدایت  رأس  در  رحمتی  مهدی  سید  با حضور 
تیم، مناسبات فنی این تیم نیز دستخوش تغییراتی 
گردید. با این حال اولین تجربه نساجی در آسیا که 
سود  ابتدا  در  نگردد،  تکرار  دیگر  سال های  تا  شاید 
وهله  در  و  نرساند  ایران  فوتبال  و  آنان  به  چندانی 
دوم نشانه بارزی در خصوص شرایط نامناسب فوتبال 

ایران بود. 

پرسپولیس و آرزوی بر باد رفته
حضور در دو فینال آسیا و قهرمانی های پی در پی در 
لیگ داخلی وضعیت پرسپولیس را به ظاهر مطلوب 
نشان داده است. قرمزپوشان که به لحاظ افتخارات 
ایرانی  باشگاه های  تمامی  از  را  گوی سبقت  داخلی 
حتی رقیب دیرینه خود ربوده اند، به لحاظ افتخارات 
آسیایی همچنان آرزوهای خود را برباد رفته می بینند. 
مشخص  انتها  در  که   گروهی  مرحله  سخت  قرعه 
شد کفه ترازو به لحاظ فنی به نفع قرمزپوشان بود، 
که  بازیکن  جذب  محدودیت  به  مربوط  مشکلات 
خط حمله این تیم را کم اثر تر از هر فصلی کرده 
در  خصوص  به  آزادی  ورزشگاه  آمادگی  عدم  و  بود 
به  منجر  که  عربستان  النصر  برابر  در  نخست  بازی 
شد،  تیم  این   بازیکنان  تأثیرگذارترین  مصدومیت 
بود.  آسیا  از  ایران  پرسپولیس  حذف  مهم  دلایل  از 
یک نکته ظریف نیز در این مورد وجود دارد که نباید 
فراموش شود. یکه تازی پرسپولیس در لیگ برتر ایران 
که بخشی از آن حاصل ضعف تیم های داخلی است، 
آسیا  فوتبال  واقعیت های  از  را  آنان  برنده  ذهنیت 
منحرف کرده بود تا در شبی که می توانست با برتری 
مطلق مقابل الدحیل بی انگیزه به دور حذفی صعود 
نماید، دچار سردرگمی و به عبارتی بهانه صعود گردد.

   
سپاهان آخرین بازمانده

را  بازی خود  آخرین  اصفهان هرچند   پوشان  طلایی 
مقابل الاتحاد عربستان واگذار کردند و هرچند با حکم 
غیرمنصفانه »ای اف سی« در بازی رفت مقابل این تیم 
بازنده اعلام شدند، اما با کسب ده امتیاز و به لطف 
قرعه  منتظر  باید  آنان  کردند.  برتر صعود  تفاضل گل 
شانس در روز دهم دی ماه باشند. شرایط صعود تیم ها 

غرب آسیا به مرحله حذفی این پیام را مخابره می کند 
که  سپاهان اصفهان باید به مصاف یکی از تیم های 
صدرنشین مرحله گروهی طبق قرعه کشی برود و چون 
با الاتحاد هم  گروه بوده، طلایی پوشان ایران باید در 
النصر  الهلال،  با تیم هایی چون  اولین مرحله حذفی 
العین  با  این بین مصاف  روبه رو  شوند. در  العین  و 
امارات می تواند بهترین قرعه برای نماینده ایران باشد. 
نکته مهم در مورد سپاهان اینکه این باشگاه نسبت به 
دیگر باشگاه های ایرانی از ثبات بهتری برخوردار بوده 
و فاصله مناسب زمانی برگزاری دور حذفی مسابقات، 

فرصت طلایی سپاهان برای صعود خواهد بود.

دلایل ناکامی ایران
قهرمانان  لیگ  در  ایران  فوتبال  ناکامی  در خصوص 
آسیا ذکر چند نکته ضروری است: نکته اول را باید 
خصوص  به  ایرانی  باشگاه های  ناپایدار  شرایط  به 
سرخابی های پایتخت اختصاص داد. پُر واضح است 
که از دل مشکلات عدیده مدیریتی و اقتصادی نباید 
بیاید.  بیرون  آسیا  در  قدرتمند  حضور  درخور  تیمی 
مربوط  ایران  فوتبال  خودزنی  به  باید  را  دوم  نکته 
باشگاه ها  مالکیت  وضعیت  به  است  کافی  بدانیم: 
دولتی  کاملا  شیوه  با  که  بیاندازیم  نگاهی  ایران 
پایدار  منابع  اختصاص  شیوه  این  در  و  شده  اداره 
مالی به هیچ عنوان امکان ناپذیر نیست. نکته سوم 
قادر  زیرا  برمی گردد،  ایران  ورزش  کلان  مدیریت  به 
نیست و یا تمایلی ندارد که تکلیف فوتبال حرفه ای 
زیرساخت های  به  اندیشیدن  با  و   را مشخص کرده 
اصولی امکان پرداختن به  آن را فراهم نماید. در این 
وضعیت نباید به موفقیت مستمر باشگاه های ایرانی 

و حتی فوتبال ملی امیدوار بود.

مرحله گروهی مسابقات لیگ قهرمانان آسیا روز سه شنبه به پایان رسید و چهره تیم های صعود کننده مشخص شد. آنچه بیشتر از 
هر موضوعی در بین باشگاه های صعود کننده  پررنگ به نظر می رسد، حضور حداکثری نمایندگان عربستان و ژاپن در جمع شانزده 
تیم مرحله یک هشتم نهایی است. این بدان معنی است که این دو کشور با دو رویکرد و دو برنامه متفاوت نگاهی ویژه به فوتبال 
داشته و موفقیت های چشمگیری را نیز بدست آورده اند. ژاپن در دو حوزه نیروی انسانی و زیرساخت ها از سال های پیش سرمایه گذاری نموده و عربستان با اتکا به 
دلارهای نفتی و پرداختن به فلسفه اصلی فوتبال سعی دارد با تعیین و تجهیز زیرساخت های ضروری و استخدام بهترین های فوتبال جهان عقب ماندگی خود را 
در فوتبال قاره کهن جبران نماید. با این مقدمه نگاهی به وضعیت متزلزل نمایندگان فوتبال ایران در مسابقات فصل جاری لیگ قهرمانان آسیا خواهیم انداخت: 

حسن صانعی پور

»دنیای هوادار « از وضعیت متزلزل نمایندگان ایران در لیگ قهرمانان آسیا می گوید؛ 

بر بــــــــــاد رفته!
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فرهنگ
درگذشت گیتار  نوازنده  موسوی«  »هومن 

هومن موسوی نوازنده و مدرس گیتار کلاسیک بعد از مدت ها تحمل بیماری پنجشنبه )۱۶ آذرماه( در سن ۴۴ سالگی دار فانی را وداع 
گفت.از فعالیت های وی در این سال ها می توان به مجموعه آثار ثبت شده در کتابخانه کنسرواتوار پاریس، اخذ برد استادی افتخاری 
از دانشکده موسیقی دانشگاه ایالتی میشیگان به پاس فعالیت های ارزشمند در حوزه گیتار کلاسیک، مجموعه مقالات ثبت شده 
پیرامون تکنیک های نوازندگی مدرن گیتار و فعالیت های تحقیقاتی پیرامون گیتار کلاسیک در دانشگاه های فدراتیو روسیه اشاره کرد.

شماره 1448 -  شنبه  18 آذر 1402

 

ه�ن هفتم

لیبروی تیم والیبال بانوان 
فولاد مبارکه سپاهان بیان 
کرد: سپاهان باشگاه حرفه ای و بابرنامه ای است و  باعث 
افتخار والیبال اصفهان می باشد که بدون در اختیار داشتن 
حتی یک بازیکنان غیربومی صدرنشین نیم فصل لیگ برتر 

والیبال کشور شده است.
سپاهان؛   مبارکه  فولاد  باشگاه  عمومی  روابط  از  نقل  به 
»فرزانه مرادیان« در خصوص سطح لیگ  برتر والیبال بانوان 
امسال، بیان کرد: بازیکنان امسال تیم ما تشکیل شده از 
نفرات بومی  و این باعث افتخار شهر اصفهان است که 
بدون در اختیار داشتن بازیکنان غیربومی صدرنشین نیم 
فصل لیگ برتر والیبال بانوان کشور است، شرایط باشگاه و 
مدیریت آن بسیار حرفه ای و با برنامه است و من امیدوارم 
این تیم سالیان سال در حوزه والیبال بانوان فعالیت خود 

را ادامه دهد.
و  استعداد  از  سرشار  اصفهان  اینکه  بیان  با  مرادیان  
پتانسیل بالایی در رشته والیبال بانوان است، در خصوص 
بانوان،  کم  مالی  قرارداد  افزود:  رشته  این  چالش های 
نداشتن ویدیو چک در تمامی مسابقات و نداشتن بیمه از 

مهم ترین چالش های فعلی ورزش بانوان است.
فرزانه مرادیان با اشاره به بازی  با ذوب آهن در ایستگاه 
پایانی نیم فصل، یادآورشد: قطعاً بازی شهر آورد می تواند 
بازی جذابی برای تماشگران باشد و دو تیم بهترین عملکرد 
نمایش  به  حساس  دیدار  این  در  پیروزی  برای  را  خود 
بهترین  گذشته  هفته  شش  در  می گذارند.تیم سپاهان 
بازی ها  تمام  و  گذاشت  ظهور  منصه  به  را  خود  عملکرد 
را بدون باخت پشت سر نهاد. سپاهان در این ۶ هفته با 

تمرینات پرفشار و انالیز خوب کادر فنی توانسته  به هدفی 
که خواستار آن است برسید.

لیبرو باتجربه طلایی  پوشان  هدف تیمش را کسب سکو 
و  است  خوب  سپاهان  امسال  شرایط  گفت:  و  دانست 
امکانات خوبی در اختیار بازیکنان قرار داده، تلاش ما نیز 
کسب سکو است.مرادیان با اشاره به سابقه حضورش در 
تیم ملی، افزود: سال ۱۳۸۷ برای اولین بار به تیم ملی 
راه یافتم. در آن زمان حس غرور و خوشحالی بخاطر اینکه 
انتخاب  ایران  و  اصفهان  از  والیبالیست  دختران  نماینده 
شده بودم و از طرفی بخاطر دوری از خانواده، آسیب دیدگی 

در تمرینات پر فشار برایم سخت بود .
او درباره تیم های باشگاهی و سوابق ملی اش توضیح داد: 
در تیم ذوب آهن و جام باشگاه های آسیایی با تیم گیتی 
-AVC آسیایی  کاپ  مسابقات  در  و  داشتم  پسند حضور 
مقدماتی  دور  مسابقات  و...  اسلونی  کروواسی،  تورنمت 
انتخابی المپیک -تورنمت دوستانه مجارستان نیز حاضر 
بودم که در بهترین عنوان، مقام پنجم آسیا را کسب کردیم.
لیبرو ملی پوش سپاهان در پایان هدفش را لژیونر شدن 
اعلام کرد و از خانوادم و همسرش بابت حمایت هایشان در 

شرایط سخت قدردانی نمود.

نیمه تاریک 
وجود 

وجود«  تاریک  »نیمه  کتاب 
اثری نوشته دبی فورد است که 
اولین بار در سال 1998 به چاپ 
رسید. کارل یونگ بیان می کند 
شخصی  »آن  »سایه«،  که 
می دهید  ترجیح  که  است 
نباشید.« اما حتی اگر آگاهانه 
تصمیم بگیرید که نیمه تاریک 

وجودتان را پنهان سازید، طبق نظر نویسنده این کتاب بسیار پرفروش 
و تأثیرگذار، باز هم آن نیمه تاریک، سایه ای خلق خواهد کرد. فورد در 
این اثر، راه هایی را ارائه می  هد که ما را قادر می سازد به جای پس زدن 
بخش های به ظاهر نامطلوب شخصیتمان، با آن ها رو به رو شویم و حتی 
از آن ها بهره ببریم. ممکن است سایه هایمان تهدیدکننده به نظر برسند؛ 
بسیار  زندگی  در  و دگرگونی  تغییر  آوردن  به وجود  در  اغلب  آن ها  اما 

تأثیرگذار هستند. 

معرفی کتاب

فریادها و 
نجواها

 Cries and نجواها«  و  »فریادها 
در  سوئدی  فیلمی   Whispers
کارگردانی  به  تاریخی  درام  ژانر 
سال  محصول  برگمان«  »اینگمار 
داستان  از  است.برگمان   ۱۹۷۲
یک  بسته  محیط  در  زن  چهار 
از  یکی  قدیمی،  مجلل  خانه 
را  شاهکارهایش  نومیدانه ترین 
خلق می کند. فیلمی که دل مشغولی های او - اضطراب، مرگ و افول رابطه های 
انسانی - را یک جا در برمی گیرد. تقابل روحیات متضاد و بیمارگونه خواهران 
میان  دیگر  تقابلی  و  است  عالی   - برگمان  گروه  فوق العاده  زنِ  بازیگران  با   -
برخوردهای تلخ و سرد با رنگ های قرمزِ تند اتاق ها و سفیدِ لباس خواهران، 
خیره کننده )قدرت نمائی کاملی برای نیکویست(. صدا و سکوت نیز در این اثر، 
که دقت سازش ناپذیر سازنده اش در ترسیم حضیض احساسات و شکست آرزوها 

هراس انگیز است، نقش برجسته ای ایفا می کنند.

معرفی فیلم

لیبرو تیم والیبال سپاهان: 

بدون بازیکن غیربومی صدرنشین هستیم
اصغر قلندری

دختران طلایی پوش سپاهان در هفته هفتم و در دیدار با 
تیم ذوب آهن فاتح سه بر صفر  شدند. دختران بلندقامت 
سپاهان در هفتمین هفته لیگ  برتر با پیروزی برابر هم شهری 
باتجربه خود ذوب آهن به برتری رسید تا همچنان روی نوار 
پیروزی  باشند و نیم فصل را با قهرمانی به پایان رسانند.تیم 
والیبال بانوان سپاهان در چارچوب هفته هفتم رقابت های 

لیگ برتر والیبال بانوان باشگاه های کشور در سالن شهید 
میثمی میزبان ذوب آهن بود که طلایی پوشان،مهمان 
خود را با نتایج ۲۵ بر ۱۶، ۲۵ بر ۲۲ و ۲۵ بر ۱۶ شکست 
شروع  بهتر  را  کار  ذوبی ها  ابتدا  دیدار  این  دادند.در 

بعد  به  امتیاز ۵  از  موتور سپاهانی ها  اما  کردند، 
روشن شد و توانستند پس از جبران اختلاف  

و  ادامه دهد  پیشروی خود  به  امتیازی   ۴
۹ بر ۵  پيشتاز ست اول باشد تا سرمربی 
تیم ذوب آهن مجبور به درخواست اولین 

وقت استراحت شود. در ادامه همچنان سرویس های زهردار 
سپاهان که دریافت های نه چندان خوب سبزپوشان 
بر ۱۶   اول  ۲۵  تا ست  را در پی داشت سبب شد 
هر  برای  دوم  بخورد.ست  رقم   سپاهان  سود  به  
همپای   ۴ امتیاز  تا  شد  و  آغاز  پایاپای   تیم  دو 
اقتدار  با  سپاهان  دختران  اما  بروند،  پیش  هم  
آبشارهای  و  اول  دریافت های   در  به ویژه  
مهار نشدنی خود ۱۰ بر ۶ جلو افتادند تا 
مهمان هم شهری  را مجبور به استفاده 
از وقت استراحت کنند. ذوبی ها  با چند 

توپ گیری خوب و آبشارهای که دریافتی را به همراه نداشت 
تا  و  بکشانند  به تساوی  را  کار  امتیاز ۱۸  در  موفق شدند 
امتیاز ۲۱ نیز به طور مساوی پیش رفتند، اما سپاهانی ها 
کم اشتباه  ست  و  هماهنگ   و  منسجم  بازی  یک  ارائه  با 
دوم را هم با حساب ۲۵ بر ۲۲ به سود خود تمام کردند.
سومین ست این بازی همچنان با امتیازگیری پایاپای دو 
تیم همراه شد. اما سرانجام از امتیاز ۱۴ به بعد روند بازی 
بسود طلایی پوشان سختکوش ادامه یافت  و در نهایت ۲۵ 
بر ۱۶ فاتح ست سوم و ۳ بر صفر این دیدار شدند تا عنوان  

قهرمانی نیم فصل را بنام سپاهان ثبت کنند.

در هفتمین هفته لیگ برتر والیبال بانوان؛

هفتمین پیروزی طلایی پوشان، در بازی شهر آورد

 »متری شیش  نیم« در میان
 آثار سال سینمای بریتانیا

فهرست  در  نیم«  و  شیش  »متری  سینمایی  فیلم 
فیلم های برتر اکران شده در سینماهای بریتانیا بالاتر 
رده  در  »ناپلئون«  و  »اوپنهایمر«  فیلم هایی چون  از 

بیست و چهارم قرار گرفت.
به گزارش دنیای هوادار؛ نشریه گاردین در آخرین ماه 
میلادی ۲۰۲۳، اقدام به معرفی برترین آثار سینمایی 
»متری  فیلم  و  است  کرده  بریتانیا  در  شده  اکران 
امسال  که  روستایی  سعید  ساخته  نیم«  و  شیش 
فرصت نمایش در سینماهای بریتانیا را یافت، در رتبه 

بیست و چهارم جای گرفته است. 
فیلم »ناپلئون« ساخته »ریدلی اسکات« و »اوپنهایمر« 
به  فهرست  این  در  نولان«  »کریستوفر  کارگردانی  به 
ترتیب رتبه های ۳۶ و ۳۲ را به خود اختصاص داده اند. 
»متری شیش و نیم« نخستین نمایش جهانی خود را 
در سال ۲۰۱۹ در بخش افق های جشنواره ونیز تجربه 
کرد و در ادامه جایزه بهترین فیلم و بازیگر مرد )نوید 
محمدزاده( جشنواره فیلم توکیو را به خود اختصاص 
داد و جایزه بهترین فیلم بین المللی جشنواره زوریخ 
سوئیس را نیز دریافت کرد.این فیلم در سینماهای 
فرانسه نیز مورد توجه مخاطبان و منتقدان فرانسوی 
فیلم و همچنین  بهترین  بزرگ  قرار گرفت و جایزه 
بهترین فیلم از نگاه هیات داوران جشنواره فیلم های 
پلیسی )ریم پولار( را به خود اختصاص داد و پیش 
از آن نیز جایزه بهترین فیلم جشنواره بوردو را کسب 
فیلم  بهترین  نامزدهایی  به جمع  و حتی  بود  کرده 
خارجی زبان در جوایز سزار )اسکار سینمای فرانسه( نیز 
راه یافت. فهرست گاردین تاکنون رتبه های ۱۱ تا ۵۰ 
برترین فیلم های اکران شده در سینماهای بریتانیا در 
سال ۲۰۲۳ را منتشر کرده و ۱۰ فیلم نهایی به روزدی 
از دیگر فیلم های حاضر در این  مشخص می شود. 
فهرست میتوان به »مایسترو« ساخته »بردلی کوپر« 
سیمون«  »کارلا  کارگردانی  به  »آلکاراس«   ،)۱۲ )رتبه 
»جوی   ،)۱۶( هاگ«  «جوانا  از  ابدی«  »دختر   ،)۱۳(
لند« به کارگدانی سعیم صادق )۲۱(، »فبلمن ها« به 
کارگردانی »استیون اسپیلبرگ« )۲۳( و »می دسامبر« 

از »تاد هینز« )۲۸( اشاره کرد.  

 راه اندازی باغستان
داریوش مهرجویی 

این  تولد  سالروز  در  مهرجویی«  داریوش  »باغستان 
فیلم ساز سرشناس با همدلی و حمایت جمع زیادی 

از هنرمندان بنا شد.  
به گزارش دنیای هوادار؛ در متن ارسالی آمده است: 
»زنده یاد داریوش مهرجویی در ۱۷ آذر ماه سال ۱۳۱۸ 
چشم بر جهان گشودند و در تمام عمر پر بارشان 
همواره آثار گرانقدر ایشان چراغ راه سینمای ایران 
و فرهنگ ایران زمین بوده است.آثار پر شور و سراسر 
عشق به طبیعت شان ما را برآن داشت تا در زادروز 
این سینماگر برای گرامیداشت نام و یاد و آثار این 
هنرمند بزرگ و تکرار نشدنی و همسر هنرمندشان 
داریوش  »باغستان  فر  محمدی  وحیده  خانم 
مهرجویی« را در منطقه جاجرود بنا کنیم، باشد که 
این باغستان سبز هم همچون نام و آثارشان، به 
خیر و نیکی بماند برای آیندگان.«در متن ارسالی با 
تشکر از زحمات فرهاد فزونی و اظهار خرسندی از 

اهدای 400 نهال به زمین از موسسه ای 
برعهده  را  نهال ها  این  کاشت  که 

گرفته است، تشکر شده است.و 
در پایان تأکید شده است که 
داریوش مهرجویی  نام  و  یاد 
و وحیده محمدی فر همواره 
در دل طبیعت و همه ما سبز 
است و زنده و جاویدان است.

داریوش مهرجویی و همسرش 
مهر   ۲۲ فر  محمدی  وحیده 
به  شان  شخصی  منزل  در   ماه 

قتل رسیدند. 
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